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Referat: Generalforsamling 

Virksomhed:  DSHLF 

CVR. Nr.:   

Lokation:  Scandic Copenhagen 

Dato:  10-04-2024 

Tidspunkt:  11:30 - 13:00 

Deltog:  Bestyrelsesmedlemmer: 
Dagmar L Sieg, Henrik Hansen, Jeanett Guldager Olsen, 
Katrine Astrup Sørensen, Linette M Kofod, Lue Philipsen, 
Pernille Villumsen, Rasmus G Hansen 

 

Deltog ikke:   

Referent:  Katrine Astrup Sørensen (katrineastrup@hotmail.com) 

Publiseret af:  Dagmar L Sieg (mail@heartfit.dk) 

Publiseret:  16-04-2024 21:21 

 

 

Valg af dirigent 

Referat: 

Rasmus Gormsen Hansen 

 

Valg af referant 

Referat: 

Katrine Astrup Sørensen 

 

Bestyrelsens beretning 

Blot lige punkter til inspiration: 

mail@heartfit.dk
katrineastrup@hotmail.com
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• Nordisk samarbejde (Nordisk kongres + frokost forelæsninger) 
• Kurser 
• strategi seminar 
• DSF 
• Watt max dialog 

Referat: 

Pkt. 1 Nordiske samarbejder 

- Nordisk kongres: Kommer igen i marts 2026 

- Frokost forelæsninger som gratis webinar: Samarbejde mellem Norge, Sverige og DK - hvem der har 
oplæg går på tur mellem landene. Faglige oplæg indenfor specialerne.  

Pkt. 2 - Kurser 

- Vi har flere faste kurser (se hjemmesiden for datoer), samt temadage (løbende).  

- Ønske fra medlemmer om, at vi tydeliggør at en bestemt rækkefølge af kurserne giver mening 
(mere tydeligt end nu).  

- Spørgsmål: Er der tanker om kursus-samarbejde mellem selskaberne ift. kurser? (f.eks. palliation).  

- Kurser kræver lidt mere (pt ikke kræfter til at udbyde flere), men temadage ad hoc kan måske ind 
imellem bedre give mening. 

Pkt. 3 - Strategi seminar i DSHL bestyrelsen 

- Formål med seminaret = Opdatere alt vi gør i selskabet (kurser, mål vi arbejder mod fagligt og 
strategisk - m.m. ift. at medlemmerne i selskabet får mest for pengene).  

Pkt. 4 - Dansk Selskab for Fysioterapi (DSF) 

- Hvordan skal samarbejdet være og hvad rolle har DSF som led mellem Danske Fysioterapeuter og 
de faglige selskaber. 

- Fokus på at optimere samarbejdet. 

Pkt. 5 - Holdningspapirer for 1) Watt-max og 2) Aortadissektion  

- Watt-max. holdningspapiret har vi i selskabet brugt en del kræfter på at få på plads (ligger på 
hjemmesiden under nyheder - får evt. en mappe på siden, hvis der kommer flere). 

- Papiret skal være en hjælp/noget man kan læne sig op ad ift. hvordan man agerer - hvad må man, 
hvordan osv.  

- Store forskelle fra sted til sted, hvilket giver udfordringer ift. fælles dokument. 
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- Ikke så langt endnu ift. holdningspapir for patienter med aortadissektion (med repræsentanter fra 
alle regioner). 

 

Fremlæggelse af regnskab  

Referat: 

- Præsenteret ved Dagmar 

- underskud uddybes (ift. lavere kursusgebyr, kurser med for få deltagere, seminar, 
rejseomkostninger). 

- Underskud kan bæres (forklares ift. aktiver/passiver) 

- Fin egenkapital. 

- Økonomien løber rundt, ikke med kæmpe overskud, men så kurser og selskabets arbejde hænger 
sammen. 

 

 

Fastsættelse af kontingent 

Se vedtægtsændring 

Der er ikke ønske om at ændre i kontingentet 

Referat: 

 

 

Vedtægtsændringer 

Der er fra bestyrelsens side ønsket en revision af vedtægter, derfor er der midt marts udsendt de 
gældende vedtægter og udkast til fremtidige vedtægter. Disse fremlægges på mødet og 
efterfølgende laves der afstemning om vedtagelse af vedtægter. 

Referat: 

Vi har lavet nogle gennemgående ændringer i vedtægterne ift. at vi ser os selv som en selvstændig 
forening. 
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Vi vil som selskab gerne gøre os selv mere selvstændige (skal ikke anses som total løsrivning fra 
DFYS).  

Disse gennemgås ift. ændringer.  

Spørgsmål til vedtægtsændringer: 

- Er der en konflikt kørende? (nej, vi vil meget gerne samarbejde, men der er uenigheder om hvem 
der kan/må gøre hvad - fx i selskabet vs. repræsentantskabet og hvem der har den endelige 
bestemmelse) 

- Vi som fysioterapeuterne er lidt de eneste med denne opbygning, som vi er imod - og derfor 
ændrer lidt på via disse vedtægtsændringer. 

Der er ikke yderligere spørgsmål eller indvendinger ift vedtægtsændringerne 

Vedtægtsændringer er godkendt og sendes til DSF for godkendelse. 

  

  

 

Valg af bestyrelsesmedlemmer 

Følgende i bestyrelsen er på valg 

Henrik Hansen 

Linette Kofod 

Lue Phillipsen 

Referat: 

Følgende stiller op til bestyrelsen 

Henrik Hansen 

Linette Kofod 

Lue Phillipsen 

Katrine Astrup Sørensen 

Helle Gerbild 
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Christian Have Dall 

Kampvalg: 

Til bestyrelsen vælges: 1. Henrik, 2. Linette, 3. Christian  

 

  

 

Valg af suppleanter 

Følgende suppleanter er på valg 

Katrine Astrup Sørensen 

Helle Gebild 

Referat: 

Følgende stiller op til 2 suppleant poster 

Karen Hjerrild Andreasson 

Katrine Astrup Sørensen 

Helle Gerbild 

Lue Phillipsen 

Til suppleant vælges: 1. Lue, 2. Katrine 

 

Valg af revisor 

Referat: 

Fortsætter som aktuelt.  
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Eventuelt 

Referat: 

1. Der savnes en skabelon/certificering som man kan bygge op på. Basisviden/uddannelse. 

Efterspørger - hvad kan man efter gennemført kursus.  

Konklusion til hvad man som deltager kan bringe videre. 

Giver det noget at deltage på kursus? 

Henrik: curriculum opdateres på alle kurser, så mere tydeligt hvad man får ud af det (læringsmål). 

 

2. Ønske om flere hjerte-repræsentanter med i bestyrelsen.  

- Rasmus: Det forsøger så vidt muligt, men vi spænder bredt, og alle er velkommen til at stille op 
(hospital, som region og indenfor specialer).  

- Nu er Christian med som hjerte-specialist. 
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